
Geachte Minister, 
 
Als jachthouder maar vooral als natuurliefhebber maak ik mij heel grote zorgen over het voornemen 
om de jacht op een aantal soorten te beperken of zelfs te sluiten. Dit besluit heeft niet alleen 
gevolgen voor de haas en konijn , maar ook voor alle andere bejaagbare diersoorten. 
 
Het “jagen” is slechts een heel klein gedeelte van de tijd dit in het veld wordt doorgebracht. 
De meeste  uren die worden doorgebracht in het veld worden gebruikt ter observatie en als hulp 
voor de vele boeren om de ganzen en andere vogels weg te jagen.(schadebestrijding)  De vraat 
schade die wordt veroorzaakt is enorm en wordt ieder jaar hoger. Niet alleen de schade door o.a 
ganzen , maar ook de schade door hazen neemt ieder jaar toe. Regelmatig worden wij als 
jachthouders gevraagd om , buiten het jachtseizoen, de hazen te verjagen door over het veld te 
lopen.  
 
Bij de jaarlijkse tellingen blijkt dat het aantal hazen ieder jaar toeneemt. 
 
Het is voor de jachthouders dan ook onbegrijpelijk dat de tellingen die worden uitgevoerd door de 
vele jachthouders niet zijn opgenomen in uw besluit om de jacht op hazen en konijnen te beperken. 
 
Ieder jachthouder moet lid zijn van een WBE die aangestuurd door de provinciale FBE vele tellingen 
per jaar uitvoeren . Al deze gegevens worden in het FRS of DORA systeem ingevoerd en geven een 
heel goed beeld van de trend ontwikkeling van de diverse diersoorten. 
 
De provincies hebben op deze wijze een heel goed overzicht van de trendontwikkeling in Nederland 
waarbij wij ervan uit zijn gegaan dat deze cijfers ook landelijk worden gedeeld met het ministerie en 
een basis  vormen voor de besluitvorming. Op basis van de telgegevens worden er ook landelijke 
faunabeheerplannen jacht en vrijstelling gegeven. 
Alle door de provincie (lees overheid) afgegeven jacht en vrijstellingen komen hierdoor in het geding. 
Dit besluit gaat dan ook in tegen de algemene beginselen van behoorlijk bestuur 
 
Hieruit blijkt dat er geen vertrouwen is in de deskundigheid van de 27000 jachthouders, maar wel in 
een summier telrapport van Telganger (editie november 2021) van de zoogdieren vereniging. 
 
De hazen en konijnen stand is niet geteld door de zoogdieren vereniging , maar als  bijvangst 
opgenomen in een vogeltelling. Het is dan ook een onjuiste keuze om deze cijfers als uitgangspunt te 
gebruiken voor uw besluit 
 Voordat er een besluit genomen kan worden over het mogelijk wel of niet bejaagbaar zijn van 
diersoorten is een duidelijke definitie nodig over de telmethodes die gehanteerd mogen worden om 
een representatieve telling te krijgen. 
 
Ik verzoek u hierbij om uw besluit om de jacht op konijn en haas te beperken in te trekken en eerst 
met alle betrokken partijen te overleggen om tot een juiste telmethode te komen. 
 
 


